

Date: 05/10/2021

التاريخ: 2021/10/05

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai, UAE

السيد/ حسن عبد الرحمن السركال
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Disclosing Result of Damac Properties Dubai Co. PJSC (DAMAC) Independent Board Committee meeting

الموضوع: الإفصاح عن نتائج اجتماع اللجنة المستقلة لمجلس إدارة شركة داماك العقارية دبي ش.م.ع (داماك)

Further to our letter of 30 September 2021 notifying you of the meeting of the Independent Committee of the Board of Directors of DAMAC (**Independent Committee**) to be held on 5 October 2021 (**the Independent Committee Meeting**), we would like to inform you that the subsequent Independent Committee Meeting was held today, Tuesday, 5 October 2021, at 3.00 pm.

بالإشارة الى رسالتنا المؤرخة ٣٠ سبتمبر 2021 والذي تم اخطاركم فيها بعقد اجتماع اللجنة المستقلة لمجلس إدارة داماك (اللجنة المستقلة)، بتاريخ ٥ أكتوبر 2021 (اجتماع اللجنة المستقلة)، نود إعلامكم بأنه قد تم عقد اجتماع اللجنة المستقلة في تاريخ اليوم الثلاثاء ٥ أكتوبر ٢٠٢١ في الساعة ٣,٠٠ مساءً.

All matters listed in the Agenda for the Independent Committee Meeting were discussed, including:

جميع المواضيع المدرجة بجدول إجتماع اللجنة المستقلة قد تمت مناقشتها، بما في ذلك الآتي:

The Independent Committee carefully considered the offer from Maple Invest Co Limited to acquire all of the issued share capital of DAMAC (**Offer**) including reviewing the reports of the independent consultants appointed by DAMAC in relation to the Offer. It was resolved that the Independent Committee approved the contents of a draft circular to DAMAC shareholders (**Circular**), conditional upon the Securities and Commodities Authority (**SCA**) approval of the Circular, setting out the Independent Committee's recommendation to DAMAC shareholders as to the action they should take in respect of the Offer. The Circular was approved to be published by the Independent Committee as soon as reasonably practicable after receiving approval of the Circular from SCA.

نظرت اللجنة المستقلة بعناية في العرض المقدم من ميل إنفست كو ليمتد للاستحواذ على كامل رأس المال المصدر لداماك (**العرض**) بما في ذلك مراجعة تقارير المستشارين المستقلين الذين عينتهم داماك فيما يتعلق بالعرض. تقرر أن اللجنة المستقلة وافقت على محتويات مسودة النشرة إلى مساهمي داماك (**النشرة**) بشرط موافقة هيئة الأوراق المالية والسلع (**الهيئة**) على النشرة، التي تحدد توصية اللجنة المستقلة لمساهمي داماك فيما يتعلق بالإجراء الذي ينبغي عليهم اتخاذه فيما يتعلق بالعرض. تمت الموافقة من قبل اللجنة المستقلة على نشر النشرة في أقرب وقت ممكن عملياً بعد الحصول على الموافقة على النشرة من الهيئة.

Kind regards,

مع أطيب التحيات،،،



Ahmed Fiala
Board Secretary

أحمد فياله
سكرتير مجلس الإدارة